
 Reactie inwoners op plan Wat doet gemeente ermee? 
   
1.  De Meerkoetsstraat staat niet correct ingetekend Klopt, intern aangepast. 
2. Hoek De Moor-De Pollen 101 daar is o.a trottoir behoorlijk verzakt 

en mogelijk ruimte voor groen. 
Deze locatie is al opgenomen om te ver-groenen. Locatie nummer 20    

           
3. Ik ben nog zo blij met de vlinderstruik. De vlinderstruik is zeker een struik die bijdraagt aan biodiversiteit 
 Terug naar de nieuwe struikjes. 

Mooie kleuren, zeker die struikjes met rode bloemen. 
Fijn te horen dat u tevreden bent. 

 Ik vroeg me af of Hedra helix arborescens, de struik klimop een 
goeie keus is. 
Die heb ik, lang geleden op de Hogeweg langs het schuurdak gehad. 
Zo blij dat er ineens soort bloemen aankwamen, maar ook hele 
vervelende vliegen. 

Hedera is een hele goede waardplant voor insecten in het late najaar. Er 
komen dus insecten op af zoals o.a. wilde bijen.  

 En zou het mogelijk zijn om op de Dotterbloem die slanke/dunne 
boom flink terug te snoeien. Groeit richting de hemel. 

We controleren alle bomen in Uitgeest minimaal één keer per drie jaar.  Uit 
deze inspectie komen resultaten of de boom nog gezond te handhaven is en 
of de boom snoei behoefte heeft. We snoeien geen bomen om schaduw 
weg te nemen of anderzijds. https://www.uitgeest.nl/over-de-
gemeente/bomen 

 En weet jij wat de reden is, waarom er nooit omgekeken wordt naar 
de 3 grote bomen bij het speeltuintje. 
Bij harde storm, weet ik vd mensen die daar vlakbij wonen dat ze 
daar angst van hebben. En zeker als de bomen al met een volle 
kroon staan. 

We controleren alle bomen in Uitgeest eens in de drie jaar door een 
onafhankelijke inspecteur. Uit deze inspectie komen resultaten of de boom 
nog gezond te handhaven is en of de boom snoei behoefte heeft.  
https://www.uitgeest.nl/over-de-gemeente/bomen 
 

4. Ik ben al 10 jaar bezig om de vergeten en verwaarloosde buurt van 
de Pollen  te vergroenen. Bollen konden niet geplant worden, vorig 

We zijn dit project gestart juist om De Koog-Noord op te knappen door meer 
groen aan te brengen. Dit “groen” vraagt aandacht. De gemeente werkt met 

https://www.uitgeest.nl/over-de-gemeente/bomen


jaar gebeld over de Malus boom, die er slecht uitzag. Nee, snoeien 
deed de gemeente niet . 
Heb  herhaaldelijk gemaild “ dat de buurt aan het verloederen is”.  
Al te beginnen bij de Moor en de verdere wijk. 
Dus… ik geef die boom geen water meer en  onderhoud de 
parkeerplaats  niet meer. Wat te denken van de bak op het trottoir, 
waar ik al jaren voor- en najaar planten in zet? 
Het plan lijkt nergens op. 

soorten die kans van slagen hebben. Zo ook ten aanzien van bollen. Voor 
onderhoud van bomen verwijs ik u naar het antwoord hierboven. 
Bakken met planten zijn heel arbeidsintensief en staan er veelal op verzoek 
van omwonenden met de afspraak dat zij er ook zorg voor dragen. Wanneer 
niemand dit meer doet, overwegen we om de bakken weg te halen. We 
rijden regelmatig langs om de bakken te beoordelen. 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Hierbij een opmerking over het stukje groen nummer 34. Dit is de 
bocht naar Penningkruid 2t/m8. Deze strook wordt gebruikt door 
de bewoners om bijvoorbeeld de auto te laden voor vakantie.  
Echter ook door de brandweer of de ziekenauto in geval van nood. 
Als daar groenvoorziening komt is het niet mogelijk de auto de 
draai te laten maken. 
 
 
Als alternatief is wellicht deze driehoek tussen Penningkruid 2 en de 
Zonnedauw 2. Deze toegang wordt eigenlijk niet meer gebruikt. 
Foto toegevoegd. 
 

Antwoord Veiligheidsregio Kennemerland:  
We hebben onderzocht of het operationeel te doen is om via de smalle 
doorgang “ Penningkruid” naar de achter gelegen woningen te komen. 
Praktisch gezien is deze weg te smal om er snel door heen te gaan. De inzet 
zal daarom via het plein gebeuren. Tegen de extra groenvoorziening hebben 
wij geen bezwaar. 
 
 
De genoemde driehoek is een mogelijkheid voor extra groen en gaan we 
toevoegen.  



  
6.  Tijd geleden heb ik contact gehad via FIXI met iemand van jullie, dit 

jaar zouden de 5 bomen weggehaald worden bij de ingang 
Meerkoetstraat  daar heb je parkeerplaatsen waar bomen 
overheen groeien. Nou is er al te kort aan parkeerplaatsen, bij de 
Koperwiekstraat enzo. 
 
Had aangeven dat er voor Koperwiekstraat 22/24 klein plantsoen is 
waar vorig jaar met de storm een boom weggehaald is, dat er in dat 
stukje wel wat mee terug geplaatst mag worden ivm hoop open 
gaten in dat perkje. 
 
 

De gewenste aanpassing draagt niet bij tot meer groen in Koog Noord. We 
zullen deze aanvraag daarom apart beoordelen op wenselijkheid. 
 
 
 
 
Het kleine plantsoen is al opgenomen in ons groenbeheer. Nog niet alle 
schade na de stormen van vorig jaar zijn hersteld met groen. We nemen dit 
mee in onze reguliere werkzaamheden van groenbeheer.  

7. In de het Koogpark tegenover de huizen Koperwiekstr 22-24 is er na 
de storm (terecht) een boom verwijderd. Hierbij heeft ook de 
bossage beschadig opgelopen. Wat maat dat er nu een open 
plek(ken) is wat het heel aantrekkelijk maakt voor kinderen om 
padjes te maken en hier in hutten te bouwen met alle gevolgen 
voor het overige groen.  

Zie bij nummer 6. Dit is exact zelfde verzoek. 



Graag zouden ik willen vragen of het mogelijk is dit dicht te planten 
met extra (hoog) groen en evt een nieuwe boom te plant als het 
budget het toelaat. 

8. Als bewoner van Koog noord ben ik blij dat er vergroening komt in 
de wijk. In deze mail heb ik 2 delen van de kaart geplakt. Het gaat in 
beide abeeldingen om de plek waar u het pijltje ziet. 
 
In afbeelding 1 is de groenstrook tussen de parkeerhavens 
aangewezen.  
Deze plek is eenzijdig beplant met groene Prunus. Heel saai!!  
Is het mogelijk om hier met bloeiende vaste planten het geheel op 
te fleuren? Zie beplanting Melis Stokelaan Uitgeest. 
 

 
 
Afbeelding 1 

We kijken naar de mogelijkheid om hier bloeiende heesters te planten. Dit 
nemen we mee in de beheers ronde in najaar 2024. We voegen nu geen 
bomen toe, want dat kan niet zonder het huidig groen aan te tasten. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
In afbeelding 2 is de kleine groenstrook naast Penningkruid 30 
aangewezen.  
Op dit stukje gras staat heel vaak een auto geparkeerd. Ook op 
dagen dat de Kliko bakken daar moeten staan. Beplant dit stukje 
gras met de groen blijvende Prunus die van hierbovenJ 
Dit is een hoekje vol op de wind. Baken dit stukje met palen af. 
 

 
 
Afbeelding 2 
 
Om het nieuwe groen mooi te houden stel ik voor om alle 
parkeerhavens van varkens ruggen te voorzien. Dan staan er ook 
geen auto’s meer in ons nieuwe groen 

Mogelijkheid bekijken en bespreken, maar het is al groen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wij snappen uw verzoek om varkensruggen en zullen dit voorleggen aan 
onze collega’s van verkeer. Parkeren en beheer van parkeerplaatsen valt 
buiten onze scope van ‘Groen”.  

9.  Een prachtig initiatief van de gemeente Uitgeest om Koog Noord 
mooier en groener te maken.  

De gemeente probeert inwoners ook zelf te laten ver-groenen. Er zijn allerlei 
acties om dit te ondersteunen.  



 
Rijd eens rond in Koog Noord en het zal zeker opvallen dat veel 
inwoners hun tuin hebben Ver-steend in plaats van Ver-groend. 
Hun "tuin"activiteiten staan dus haaks op de doelen die de 
gemeente wil nastreven. Subsidies beschikbaar stellen om de 
vergroenen (minder tegels of andere verharding) moet m.i. 
omgezet worden in een "boete" op het ONT-groenen. 
 

https://klimaatplein.uitgeest.nl 
 
 

 Geld uitgeven om in Koog Noord te ver-groenen is m.i. alleen 
verantwoord als er (elk jaar) ook voldoende geld en mankracht 
beschikbaar is om het (bestaande en nieuwe) groen te 
onderhouden. Mijn beeld is dat het hieraan nogal eens ontbreekt. 
Er zijn plekken aan te wijzen waar aan onderhoud weinig of niets 
gebeurt. Als voorbeeld noem ik het gemeentelijke groen. Dit is de 
gemeentelijke beplanting langs het schelpenpad bij de percelen De 
Witte Hoofden 5 en De Grote Weid 62. Ik vraag mij af of voor het 
onderhoud van deze groenstrook wel voldoende capaciteit is 
opgenomen in het onderhoudsschema. Kom eens poolshoogte 
nemen en neem deze strook mee in uw plannen (leeghalen / 
opnieuw beplanten / onderhouden). 

De gemeente onderhoudt de huidige plantsoenen zoals vastgelegd in het 
groenbeleidsplan. 
Bosplantsoenen aan de buitenzijde van de wijk onderhouden we 
natuurlijker. Dit is ook het geval bij het voorbeeld wat hier wordt  genoemd.. 

10. Allereerst ben ik blij met jullie initiatief. Heel fijn dat er meer groen 
komt en broodnodig ook denk ik.  
 
het vakje met nummer 28. 
Daar zijn inderdaad twee boompjes weg - mooi om te horen dat er 
nieuwe komen. 

Bomen die door de storm zijn omgewaaid worden vervangen door bomen of 
ander groen afhankelijk van de situatie.  

 In het park in de Koog is veel mooie nieuwe aanplant. Echter een 
heel aantal jonge boompjes is al scheefgewaaid. Ze kunnen denk ik 
nu nog wel overeind geholpen worden. Goed om een rondje te 
maken vooral na een storm. 

We hebben in Koogpark gekeken, maar we hebben geen scheef gewaaide 
bomen gezien. We nemen contact op voor een duidelijke omschrijving van 
locaties.  U kunt dit soort zaken ook altijd melden via FIXI (app of website). 

 Ter hoogte van De Hartemaat 30 - schuin tegenover in het park is 
ook een lege plek ontstaan. De palen staan er nog, misschien kan 
daar iets nieuws komen. 

Zie eerder antwoord bij 10. 

https://klimaatplein.uitgeest.nl/


 Dan de parkeerplaats op de Hartemaat (ook ter hoogte van vakje 
28). Daar is nieuwe aanplant ook scheef gewaaid en ik vraag mij af 
of de boompjes het wel gehaald hebben. 

Groenbeheer gaat onderzoeken of  deze bomen nog recht gezet kunnen 
worden. Anders worden ze volgens bestaand beleid vervangen voor andere 
of ander groen.   

 In het laatste vak (gekeken vanaf de ingang van de parkeerplaats - 
ter hoogte van nummer 18), staat maar één boompje (nu dus 
scheefgewaaid). Er zou een tweede komen maar die zou geplant 
worden als de lantaarnpaal daar vervangen zou worden. Er staat nu 
een grote straatlantaarn en er zou een mooie kleinere lamp komen 
die beter past op het plein - net zoals in het midden van het plein. Ik 
heb inmiddels begrepen dat daar geen geld meer voor is (héééél 
erg jammer - de paal schijnt ook in de bovenramen van de 
slaapkamers namelijk). Misschien kan er nu wel naar een tweede 
boompje gekeken worden. 

 
Gaan kijken of we deze boom nog recht kunnen zetten (twijfelgeval).   
 
 
 
 
Uw klacht over de lichtmast hebben we doorgegeven aan de beheerder. U 
kunt dit soort zaken ook melden via FIXI (app of website) 

 Ik ben erg van het groen, dus tegels wippen zit er niet in, die zijn al 
gewipt. Ik ga  wel kijken naar de subsidie voor een groen dak. 
Ik heb er al vaker naar gekeken maar het is een behoorlijke 
investering, misschien nu beter haalbaar. 

Lopende acties in Uitgeest vindt u op  
https://klimaatplein.uitgeest.nl 
 

11 Ben van mening dat het nummer 31 (Dotterbloem) voor 
vergroening een vergissing is. De locatie is precies voor de ingang 
van een garage box. 
Tevens ben ik van mening dat er meer parkeerplaatsen bij moeten 
komen. Zonde van het geld wat hier voor wordt uitgetrokken. 

Dit project gaat over ver-groenen van de Koog. Juist omdat u als inwoner de 
Koog beter kent dan wij halen we reacties op. 
Deze locatie 36, is inderdaad voor ingang garage en wordt niet gedaan.   
 

12 leuk te zien dat het idee dat ik erbij had, al is verwerkt in de 
plannen. Ik kijk uit naar de implementatie! 

Goed om te merken dat we als gemeente aansluiten bij wat inwoners willen 
qua ver-groenen. 

13 Ver-groenen Koog Noord zou ik graag de volgen locaties voorstellen  
Locatie A wordt nooit onderhouden door de straatvegers en het is 
vaak een rommeltje en zou een ideale locatie om te ver-groenen 
(foto is aangeleverd) 
  
Locatie B is al een groenen strook maar een beetje achteruit gegaan 
(foto is aangeleverd) 

Locatie B is door inwoners zelf gesnoeid. Het is al een groene locatie die valt 
binnen regulier werk 

https://klimaatplein.uitgeest.nl/


 
 
Locatie A betreft Meerkoetstraat naast nummer 25. Deze locatie krijgt extra 
aandacht voor ver-groenen.   

 
14 In uw brief over het vergroenen van onze wijk staat dat er geen 

parkeerplaatsen weggehaald worden.  
Echter, op de plek van “groen nr 15” zijn, denk ik, 2 jaar geleden 2 
nieuwe parkeerplaatsen aangelegd. Deze worden nu weer 
weggehaald. 

Hier zijn inderdaad parkeerhavens aangebracht, deze dienen we te 
handhaven! Locatie 15 gaan voeren we af van de lijst. 

15 Natuurlijk zijn wij voor meer groen in het dorp maar het stuk stoep 
(nr 34 Penningkruid )gebruiken lijkt ons een onveilige optie, ten 
eerste is de bocht naar nr 2,4,6 en 8 te krap voor hulpdiensten zoals 
brandweer of ambulance ook is voor een eventuele verhuizing is er  
geen ruimte voor een auto om de bocht te maken. 

De VRK benaderd. Zij hebben onderzocht of het operationeel te doen is om 
via de smalle doorgang “ penningkruid” naar de achter gelegen woningen te 
komen. Praktisch gezien is deze weg te smal om er snel door heen te gaan. 
De inzet zal daarom via het plein gebeuren. Tegen de extra groenvoorziening 
hebben zij geen bezwaar. 



De auto’s van de bewoners van nr 2 t/m 8 kunnen nu  achteruit 
rijden en keren waar nu de groenstrook gepland is.  
De andere bewoners kunnen  hier ook draaien en veilig en 
stapvoets vooruit langs nr 12 t/m nr 20 (oneven 1 t/m nr 9 )rijden, 
tpv van deze nrs is de straat/ stoep al onoverzichtelijk met de 
schuurtjes in de voortuin en het lijkt mij onveilig dit in zijn achteruit 
te doen zeker als er ook nog kleine kinderen kunnen spelen. 
Voor zover ik weet is het laden en lossen en stapvoets rijden op dit 
stuk straat/stoep toegestaan. 
 
Bij groenstrook nr 15 vh Penningkruid zijn inmiddels al 2 
parkeerplaatsen gerealiseerd dus deze optie is overbodig. 
 

 
 
 
 
Zoals bij 14 toegelicht gaat locatie 15 van de lijst.  

16 Vooropgesteld dat wij voor vergroening zijn hebben we bezwaren 
en opmerkingen op een rijtje  
gezet over vak 34 en vak 15. 
 
Vak 34 
Dit betegelde gedeelte voor Penningkruid 10 en 12 is 35,5 jaar 
geleden zo aangelegd dat de hulpdiensten (brandweer, ambulance 
en politie) in noodgeval de bocht kunnen nemen naar de woningen 
Penningkruid 2 t/m 8. 
 
Ook is deze betegelde ruimte nodig om klusbedrijven voor bv 
verwarmingsketelonderhoud de mogelijkheid te geven om voor de 
deur te komen bij Penningkruid 2 t/m 8. 
 
Een enkele keer dat een bewoner met de auto voor de deur iets wil 
uitladen wordt er op het betegelde gedeelte gekeerd, zodat de auto 
vóóruit Penningkruid kan afrijden wat beter overzicht geeft met alle 
uitgangen langs de schuurtjes (denk aan kinderen!). 
 
Vak 15 

 
Zoals bij 14 toegelicht blijft locatie 34 en gaat locatie 15 van de lijst. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



In uw brief zegt u geen parkeerplaatsen weg te halen maar dat 
klopt niet. 
Deze twee parkeerplaatsen zijn twee jaar terug gemaakt en worden 
nu met een Prunus laurocerasus Cherry Brandy aangemerkt op 
twee parkeerplaatsen? Of toch gazon? 
 
Zou het geen beter idee zijn om een aantal parkeerplaatsen te 
voorzien van grasbeton voor de afwatering, zie bijgaande foto. 
 
Onze gezamelijke conclusie is dat er niet goed gekeken is naar het 
originele plan van onze straat en dat het aanleggen van het door u 
voorgestelde gazon voor problemen zal gaan zorgen. 
 

17 Onlangs hebben wij een brief gehad, dat de grote renovatie niet 
door kan gaan, wel wordt er wat aan het groen in de wijk gedaan. 
Graag zouden wij zien dat er naar de bomen aan de Benessrlaan 49 
- 59 gekeken wordt i.v.m. nog regelmatig takken die uit de bomen 
vallen, liefst zouden wij een wat betere boom voor de oude willen 
zien. 

Zie bij 3 en https://www.uitgeest.nl/over-de-gemeente/bomen  

18 Ik ben bewoner van hoefblad  en zie dat er een stukje groen bij 
komt.NR 41 van het plan.. 
Maar is het mogelijk op de struiken die nu al om de milieu straat 
staan op De Witte Hoofden door te trekken om de sloot heen. En 
dan op de hoefblad tussen/voor/achter de bomen te plaatsen.. 
En graag voor de kleur div bollen. Die in het voorjaar kleur geven 
aan de wijk. 

We hebben naar de mogelijkheden gekeken. Planten van struiken geeft 
problemen bij het onderhoud aan de watergang. Bollen is op deze locatie 
niet wenselijk door te weinig direct zonlicht. Het blijft gras. 

19 Ik maak bezwaar tegen vergroening van vak 15 gelegen aan de 
parkeerplaats van Penningkruid. 
U geeft in de brief aan “ We halen geen parkeerplaatsen weg”  
Is het u bekend dat er een paar jaar geleden op diezelfde plek 2 
parkeervakken extra zijn aangelegd door de gemeente Uitgeest?? Ik 
begrijp daarom niet waarom deze vakken nu weer plaats moeten 
maken voor iets anders. 

Zoals bij 14 toegelicht, gaat deze plek van de lijst. 
 
 
We kijken naar de mogelijkheid om hier bloeiende heesters te planten. Dit 
nemen we mee in de beheers ronde in najaar 2024. We voegen nu geen 
bomen toe, want dat kan niet zonder het huidig groen aan te tasten. 

https://www.uitgeest.nl/over-de-gemeente/bomen


 
Ook zijn deze parkeervakken hard nodig omdat er veel auto’s in 
deze omgeving geparkeerd worden. Er zijn veel gezinnen met 
meerder auto’s, soms wel 3! Ook is er een taxibedrijf dat zijn 2 
bedrijfswagens parkeert op Penningkruid. 
Dit alles bij elkaar vraagt om parkeerruimte.  
 
Als jullie toch willen vergroenen? 
Zet dan 2 bomen extra in de reeds bestaande groenstrook op de 
parkeerplaats, naast de twee eikenbomen die er al staan. 
 

 
 
 
 

20 Ik zag op de plattegrond dat het speelveld naast De Pollen 82 niet 
vergroend wordt.  
 
Er staan 2 grote, niet bloeiende, of vruchtdragende bomen. In deze 
bomen komen geen zangvogels als merels, lijsters of anderen. Het 
zijn saaie bomen. Aan de andere kant van de straat hetzelfde.  
 
Kunnen er bloeiende of vruchtdragende bomen of struiken bij 
geplant worden om vogels te trekken, voor de vergroening en 
verlevendigen van dit stuk grond?  
 
Het zou de saaie uitstraling ten goede veranderen. En natuurlijk 
meer vogels en vlinders trekken. Er zingt hier nu geen enkele vogel. 
In de lente!  Dat zegt toch wel wat! 2 foto’s toegevoegd 

Het speelveld wordt al als groen aangemerkt, maar kan als “saai” beleefd 
worden. Er worden hier nu geen aanpassingen gedaan, want beplanting en 
spelen gaan vaak slecht samen.  



21 Wij zijn geattendeerd dat er een groenstrook  aangelegd gaat 
worden, tekening is dit nr 27. 
 
Het lijkt ons niet handig dat jullie daar een groenstrook gaan 
aanleggen. Hoe komen wij in onze zijtuin en in de tuin, hoe kan ik 
ons raam lappen en onze heg knippen? 
 
Wij gaan er vanuit dat jullie hier rekening mee gaan houden met 
beplanting en hoogte ervan. En een toegangspad naar onze tuin. En 
ruimte om onze bedragen heg te snoeien. 

Wij zullen bij de uitvoering van het werk rekening houden met de huidige 
situatie waarbij er dus toegang blijft bestaan tot de zijtuin en onderhoud kan 
worden gepleegd vanuit het plantsoen aan het raam en het groen. 

22 Een tijd geleden is een speeltoestel stuk gegaan bij een speeltuintje 
in de buurt van de penningkruid (zie bijlage waar precies). 
 
Tot op heden is deze niet vervangen. Mijn dochtertje zou het leuk 
vinden als er weer een nieuw speeltuintje komt met nieuwe 
toestellen.  
 
Is het wellicht mogelijk hier ook naar te kijken? 

De door u genoemde speeltuin staat bij ons bekend als speelplek 
Sleutelbloem. Deze speelplek is voor het tweede of derde kwartaal 2025 aan 
de beurt om te vervangen. De vervanging gaat in overleg met de kinderen 
uit de buurt en aanwonenden. Tot die tijd behouden we de bestaande 
speeltoestellen. 

23 Wat een mooi plan om de Koog Noord te vergroenen.  
Ik zie op de locatie zoals aangegeven op de kaart / foto 
(Kemphaanstraat) ruimte voor groen en een boom. Ik hoop dat u 
dit nog mee kunt nemen in uw plan. 

Deze locatie is een mogelijkheid tot ver-groenen en willen we toevoegen 
Locatie Kemphaanstraat tegenover nummer 50  
 



 
24 Op de valreep, toch nog twee suggesties. 

 
1. Hoek Sternstraat/Korhoenstraat. 
 
Op deze hoek staat een fraaie solitaire boom, op het trottoir. 
Hij staat op een heel klein stukje grond, met in de (wijde) omtrek, 
grauwe stoeptegels. 
Heel aantrekkelijk voor (“handige”) fout-parkeerders. 
Rondom deze boom, is ruim plaats voor groenvoorzieningen van 
diverse omvang en hoogte. Bovendien zou de boom erg blij zijn met 
meer water. 
 
2. Kliko-opstelstrook in de Benesserlaan, ter hoogte van de 
Korhoenstraat. 
 
Deze tegelstrook voor kliko’s (onder de hoge bomen), wordt 
nauwelijks voor dit doel gebruikt. 
Wellicht omdat de toegankelijkheid bijzonder onhandig is gebleken. 
De twee, drie of (maximaal) vier kliko’s die er dan vaak de rest van 
de dag en/of de volgende dag(en) nog staan, worden maar al te 

Locatie valt buiten plangebied Koog Noord en is al meegenomen in de 
renovatie Koog. Gaan dit niet nogmaals aanpassen. Dit geldt voor beide 
locaties. 
 
 



vaak door baldadige voorbijgangers en/of fietsers, omver geschopt, 
en vallen dan op de groenvoorzieningen, die daar echt niet tegen 
bestand zijn. 
 
Ons verzoek is duidelijk. 
Maak van deze onnutte grauwe plekken, iets moois met vrolijk 
groen. 

25 Onlangs hebben wij een brief gehad, dat de grote renovatie niet 
door kan gaan, wel wordt er wat aan het groen in de wijk gedaan. 
Graag zouden wij zien dat er naar de bomen aan de Benessrlaan 49 
- 59 gekeken wordt i.v.m. nog regelmatig takken die uit de bomen 
vallen, liefst zouden wij een wat betere boom voor de oude willen 
zien. 

Zie bij punt 3 voor antwoord vanuit de gemeente. 

26   
 


